
 
 
Besluitenlijst vergadering gemeenteraad Olst-Wijhe 
 
Datum : 15 juni 2015 
Tijdstip : 20.00 uur 
 
 
Aanwezig: Raadsleden 
       de heer H.T.J. Kamphuis, mevrouw E.G.L.M. Lugtenberg, de heer B.J. Habers  
        en mevrouw E.J.P. Spanbroek (CDA-fractie) 
       mevrouw G.M.C. Hulleman-Jansen, mevrouw L.M. Pieters, mevrouw B.L. Burink- 
       Kuipers en de heer E. Dijkslag (fractie Gemeentebelangen Olst-Wijhe) 
       mevrouw A.E. Boerman en de heer R.J.M. Leber (PvdA-fractie) 

Mevrouw M. Lof, de heer R.A.J. Brandsma en de heer H. Olthof (D66-fractie) 
de heer J. Gerkes, de heer R.W. Kronieger en mevrouw H.S. Haverkate  
(VVD-fractie) 
 
wethouders: de heren H.G. Engberink, M. Blind en A.G.J. Bosch 

     
Voorzitter: de heer A.G.J. Strien en de heer R.J.M. Leber (plv)  
 
Raadsgriffier: de heer B.A. Duursema 
 
Afwezig:  de heer A.H.T. Schuiling (PvdA-fractie) 
 
1. Opening. 
De volgorde van spreken begint met de fractie van Gemeentebelangen Olst-Wijhe. Bij een 
eventuele hoofdelijke stemming zal mevrouw L.M. Pieters als eerste stemmen. 
 
2. Vaststellen agenda. 
In verband met de aangekondigde vragen wordt agendapunt 4 verplaatst naar na agendapunt 9, uit 
hoffelijkheid richting de Rekenkamercommissie en belangstellenden voor dat agendapunt op de 
publieke tribune. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 
 
3. Spreekrecht burgers. 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
5. Mededelingen. 
De heer Kronieger heeft met genoegen een rapport van NS gelezen over het doorrijden van 
treinen bij rode seinen. Daar heeft de VVD-fractie eerder aandacht voor gevraagd. In 2013 en 2014 
zijn er geen treinen door rood licht gereden in onze gemeente. 
 
Mevrouw Hulleman uit haar zorg over het opheffen van voorrangskruispunten in Middel en 
omstreken. Het is nu heel veilig, de mensen zijn nu gewend aan de voorrangsituatie. Het is een 
doorgangsroute voor vrachtauto’s. Zij verwacht dat de wijziging commentaar op zal leveren.  
 
6. Ingekomen stukken. 
De raad besluit ten aanzien van de ingekomen stukken: 
 1 tot en met 4 voor kennisgeving aan te nemen; 
 5 in te stemmen met de te verzenden brief; 
 6 ter advisering in handen van het college te stellen. 
 
De agendapunten 7 tot en met 9 zijn opiniërend besproken onder leiding van de heer R.J.M. Leber: 
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7. Voorstel tot het bespreken van het rapport Rekenkamercommissie “Evaluatie 
Kulturhusconcept Olst-Wijhe” 
De voorzitter van de Rekenkamercommissie biedt het rapport aan. De onderzoeker geeft een 
toelichting en vervolgens wordt het opiniërend besproken. De conclusies en aanbevelingen van het 
rapport en de opinies van de raadsfracties worden door het college betrokken bij het te ontwikkelen 
beleid in de toekomst. De visie op maatschappelijk vastgoed is het eerste dat hieraan gerelateerd 
is.  
 
8. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Welsum - Verlegging gasleiding 
De voorzitter constateert dat geen enkele fractie bezwaar maakt tegen besluitvorming in deze 
vergadering. Zonder discussie en hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om: 
1. het bestemmingsplan “Welsum – Verlegging gasleiding” vast te stellen overeenkomstig de 

bij dit besluit behorende en als zodanig gewaarmerkte toelichting, regels en verbeelding, en 
bestaande uit de geometrisch bepaalde planobjecten als vervat in het GML-bestand 
NL.IMRO.1773.BP2015002007-0301; 

2. geen exploitatieplan vast te stellen omdat het verhaal van kosten anderszins verzekerd is. 
 
9. Voorstel tot het beschikbaar stellen van een krediet ten behoeve van de aanleg van twee 
extra riooloverstorten te Olst 
De voorzitter constateert dat geen enkele fractie bezwaar maakt tegen besluitvorming in deze 
vergadering. Zonder discussie en hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om: 
1. een krediet beschikbaar stellen van € 350.000,- ten behoeve van de aanleg van twee extra 

overstorten te Olst;  
2. vast te stellen de 6de wijziging van de gemeentebegroting 2015. 
 
De agendapunten 4, 10, 11 en 12 zijn behandeld onder leiding van burgemeester Strien. 
 
4. Vragenronde raadsleden. 
Mevrouw Burink heeft een vraag over de aanstelling van extra wijkagenten. De norm is één 
wijkagent per 5.000 inwoners. Wat is  de stand van zaken met betrekking tot een derde wijkagent 
voor de gemeente Olst-Wijhe? 
 
Burgemeester Strien zegt dat recent de derde wijkagent benoemd is per 1 oktober. Eén van de 
twee huidige wijkagenten is elders benoemd en blijft in ieder geval tot 1 oktober. Daarna zal ook de 
plek van de vertrekkende huidige wijkagent ingevuld worden. Hij zegt zeer tevreden te zijn met het 
optreden van de twee huidige wijkagenten en de ondersteuning vanuit het basisteam.  
 
De heer Kronieger vindt het essentieel dat de nieuwe wijkagent goed kan omgaan met sociale 
media. 
 
Mevrouw Lof meldt dat omwonenden van een kippenhouderij in Welsum overlast ondervinden van 
dat bedrijf en de bedrijfsvoering niet voldoet aan de vergunning. Wat is de status van een nieuwe 
vergunningaanvraag van het bedrijf? Is de wethouder bereid bestuurlijke maatregelen te nemen? 
 
Burgemeester Strien zegt dat de verantwoordelijkheid voor de vergunningverlening en de 
handhaving bij het gehele college ligt. Binnen het college is wethouder Blind portefeuillehouder 
voor vergunningverlening. De burgemeester is portefeuillehouder handhaving. Het is een 
gecompliceerde situatie. Hij stelt voor dat het college de vragen schriftelijk beantwoordt, vóór 1 juli 
aan staande. 
 
De heer Olthof zegt dat foodtrucks hot zijn. Men kan er de meest fantastische producten 
verkrijgen. Alleen ze drijven niet en dat was oorspronkelijk de voorwaarde om een 
horecavergunning te verlenen op de loswal. Dat heeft onrust veroorzaakt bij horeca-ondernemers 
in Wijhe. Kunnen de procedure en overwegingen geschetst worden die ertoe geleid hebben dat 
deze ondernemer een vergunning heeft gekregen om te kunnen starten? Stopt de vergunning als 
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de onderneemster er binnen een jaar niet in slaagt om een drijvende horecavoorziening te 
realiseren? 
 
Mevrouw Boerman zegt dat het college een ondernemer geselecteerd heeft voor de 
horecavoorziening op de loswal. Vooralsnog start de ondernemer met een rijdende voorziening. 
Het doel is een drijvende voorziening aan de loswal. Er is verbazing over het besluit van het 
college. Op welke gronden zijn de eerder ingediende plannen van lokale ondernemers afgewezen? 
Waarin onderscheidt het project Little Rivercafé zich van eerder ingediende plannen om te komen 
tot een drijvende horecavoorziening aan de loswal? Hoe is geborgd dat uiteindelijk een drijvende 
horecavoorziening wordt gerealiseerd? Hoe denkt het college over de faciliterende rol voor dit 
onderwerp? 
 
Burgemeester Strien legt uitvoerig uit hoe het college de afgelopen jaren is omgegaan met de door 
de raad in het herinrichtingsplan loswal vastgelegde wens om te komen tot een drijvende 
horecavoorziening op de loswal. De partijen die in de vorige raadsperiode de coalitie hebben 
gevormd, hebben dat in 2010 in hun akkoord bevestigd en het college opdracht gegeven de 
voorziening te realiseren. Er zijn voortdurend gesprekken geweest met belanghebbende 
ondernemers en zij hebben ook in elke fase de kans gehad om plannen in te dienen. Dat bleef 
zonder het beoogde resultaat. Het contact met de huidige ondernemer biedt perspectief op de 
realisatie van een drijvende horecavoorziening binnen twee à drie jaar. Als overbrugging biedt zij 
een voorziening op de wal aan, namelijk Little Rivercafé.  
 
10. Voorstel tot vaststelling van de notitie Waardering mantelzorgers in Olst-Wijhe 
Zonder hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om: 
1. de notitie “Waardering mantelzorgers in Olst-Wijhe” vast te stellen; 
2. het voorkeurscenario 3 uit de notitie uit te laten voeren, bestaande uit een combinatie van 

een individueel waarderingsgebaar (ter waarde van 30 euro per zorgvrager) en versterking 
van de ondersteuning aan mantelzorgers om overbelasting tegen te gaan. 

 
11. Voorstel tot het aanwijzen van een tweede plaatsvervangend griffier 
Zonder discussie en hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om de heer  
G.J. Luijmes te Wijhe met ingang van 15 juni 2015 aan te wijzen als tweede plaatsvervangend 
griffier van de gemeente Olst-Wijhe. 
 
12.  Beëdiging tweede plaatsvervangend griffier 
De heer G.J. Luijmes legt in handen van de voorzitter de verklaring en belofte af. 
 
13. Sluiting.  
 
 
 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering d.d. 29 juni 2015. 
De griffier,      De voorzitter, 
 
 
 
 
………………………………………..….  ……………………………………………………….. 
B.A. (Bart) Duursema.    A.G.J. (Ton) Strien 
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